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Proszg o wyja6nienie, czy miastu grozi zamknigcie przeprawy mostoweJ na

zaporze wodnej w zwiqzku z niepodjgciem przezlJrzqdlvhasta remontu na tej

drodze. Z moich informacji wynika, i2 Kujawsko - Pomorski Wojew6dzki

Inspektor Nadzoru Budowlanego w Bydgoszczy pismem z drlla 07 -03.2022t'

wydal stosowne zawiadomienie o wszczgciu postEpowania administracyjnego

w sprawie niewla5ciwego stanu mostu drogowego nad elekirowni4 stopnia

wodnego rrarzece Wi6le we Woclawku drogi krajowej DK 6T.Dlaczego

Gmina Miasto Wloclawek majqc luzw 2018r. przyznane blisko 4 mln' zl'

rczerwy Ministerstwa Infrastnrktury na naprawg tej przeprawy dopu6cilo do

syruacji w kt6rej tawaZn drogamoLebyt zar*npta-
Ile dodatkowych Srodk6w wydano z kasy miasta na naprawq ( powigkszenie

czgsciprzejazdowej) ronda w Michelinie u zbiegu ulic Btzeanowej, Iana
pawta II i Zachodniej. wedtug pierwotrego projektu na tym rondzie byty du2e

problemy z poruszaniem sig dtugich pojazd6w samochodowych i autobus6w'

Z'nformacji medialnych wynika, i.e Gmsna Masto Wloclawek jest

zainteresowana wykorzystaniem w6d geotermalnych pod naszym miastem. w
latach20l7-2019r. jako klub radnych Prawa i SprawiedliwoSci RM Woclawek
postulowali5my o powazle zainteresowanie sig t4 spraw4- byla wtedy

stosowna uchwala RM i wniosek budZetowy przygotowany przez nasz klub'

Jakie s4 aktualnie szanse na pozyskanie Srodk6w zbudi:eu paristwa na

odwiert, pozwalaj4cy miarodajnie okreSlid zasoby tego odnawialnego zr6dla

--*nerglI.
, a. il4ieszkancy naszego miasta s4 zaniepokojeni i zbulwersowani duz' wycink4
'.--/dorodnych drzew w parku miejskim im. Henryka Sienkiewicza. To juZ kolejna

rewitalizacja parku pozbywajqca sig duzej ilo5ci drzewostanu nie zawsze

chorego i zagruzajqcego spaceruj4cym mieszkaricom. Proszg o szczeg6iowe

wyj a6nienie tej sprawy.
Mieszafcy naszego miasta w szczeg6ho6ci kierowcy p$aj4, co dalej z

zapowiadan4 w budZecie miasta na ten rok miejsk4 stacj4 paliw, w rejonie ul'
Zielnej po Poczcie Polskiej. W dobie hryzysu energetyczno-paliwowego

stacja miejska bytaby dobrym rozwi4zaniem dla naszrych mieszkanc6w.

Mieszkaricy miasta posnrluj4 o wymiang nawierzchni asfaltowej na kofic6wce

uiicy Kiliiskie go przy zbiegt z Placem WolnoSci . Jezeli miasta nie sta6 na

porz4dny remont nawierzchrn ta moiue naleialoby ten fragment sfrezowat , by

znikrrgly szpec4ce t4 uiica liczre placki i dziury odslaniaj4ce brukowan4

kostke.



7. Mieszkaricy miasta wnioskuj 4 o odnowienie rozmlfch i malo widocznych
oznakowari poziomych na przejSciach dla pieszych. Slabo oznakowane
prz.ejicia dla piesrych nara:2ajy mieszkahc6w na riebezpieczefsfwo utraty
zdrowia r lrycia.
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